
SPRAWOZDANIE Z POSIEDZENIA KOMISJI DIALOGU 

OBYWATELSKIEGO DS. MŁODZIEŻY 
Kraków, 10.02.2022 

online 

 

Obecni członkowie KDO: 

 

1. Stowarzyszenie Europe4Youth - Martyna Olech 

2. Stowarzyszenie All in UJ - Olga Modzelewska 

3. Stowarzyszenie Demokracja w Praktyce - Karol Pawłowski 

4. Fundacja Ambasada Społeczności - Agata Kempa 

5. Stowarzyszenie Studentów i Absolwentów WISE- Anna Mirzyńska 

6. Fundacja Edukacyjna Nausika - Zbigniew Janczukowicz, Patrycja Paula Gas 

7. Fundacja Ukryte Skrzydła - Stanisław Banaś  

 

Przedstawiciele Urzędu Miasta Krakowa 

 

1. Mateusz Płoskonka – Zastępca Kierownika Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia 

2. Paulina Świątek-Wtorkiewicz - Kierownik Referatu ds. Młodzieży 

3. Anna Kurcab - Referat ds. Młodzieży 

 

Zaproszeni goście niezrzeszeni w KDO ds. Młodzieży:  

4. Katarzyna Pytko - Przedownicząca KDO ds. Uzależnień  

 

Ad. 1 Wybór sprawozdawcy i przedstawienie porządku obrad.  

Spotkanie rozpoczęła przewodnicząca Anna Mirzyńska przedstawiając porządek obrad. Na 

sprawozdawcę została powołana Martyna Olech.  

 

Ad. 2 YouthKrakHack 2022 

• Anna Mirzyńska zapytała Paulinę Świątek-Wtorkiewicz o planowany termin oraz temat 

hackatonu. Paulina Świątek-Wtorkiewicz z uwagi na zakończenie progamu Młody 

Kraków 2.0 w 2023 roku zasugerowała, by przedmiotem hackhatonu w 2022 roku były 

kwestie których brakuje młodym Krakowianom. Tematem proponowanym byłby zatem 

kształt nowego programu „Młody Kraków”.  

• Głos zabrała Patrycja Paula Gas w sprawie wcześniej sugerowanego temtu związanego 

ze zdrowiem psychicznym, powołała się na narrację programu ERASMUS+, który w 

tym roku kładzie duży nacisk na działania dla młodzieży.  

• Głos zabrał Zbigniew Janczukiewicz zwrócił uwagę, że tematem hackatnu mógłby być 

„komfort psychiczny”, nie psychoterapia/psychopatologia.  

• Olga Modzelewska w imieniu Stowarzyszenia All in UJ podała propozycję tematu 

związaną z depresją klimatyczną / klimatem. Zwróciła uwagę, że temat zdrowia 

psychicznego nie jest już tematem tabu.  

• Stanisław Banaś poparł głosy przedmówców zwrócił uwagę na to, że kluczowym przy 

wyborze tematu jest danie młodzieży swobody w jego wyborze.  

• Agata Kempa poparła przedmówców. 

• Karol Pawłowski zwrócił uwagę, że jego organizacji na sercu leży edukacja, niemniej 

nie podał jedno konkretnego tematu. 

• Anna Mirzyńska zwróciła uwagę na to, że temat mógłby być otwarty, o ile jakościowe 

wskaźniki byłyby dostosowane do tego na czym wszystkim tworzącym polityki 



młodzieżowe powinno zależeć (inkluzywność, wielkokulturowość, zadbanie o zdrowie 

psychiczne itd.) 

• Głos zabrał Mateusz Płoskonka, który zwrócił uwagę na ważność głosu Stanisława 

Banasia, zauważył, że temat zdrowia psychicznego nie powinien być tematem 

hackathonu. Na pewno nie w znaczeniu „medycznym”. Przypomiał o ewaluacji 

programu „Młody Kraków 2.0” i potrzebie znalezienia kierunków interewencji. 

• Pani Anna Kurcab zwróciła uwagę na konieczność połączenia znaczenia podejmowanej 

tematyki hackathonwej z jego wykonalnością.    

• Paulina Świątek-Wtorkiewicz zwróciła uwagę na to, że zawężanie zabiera możliwość 

młodym projektowania rozwiązań w tematach, które nie byłyby przedmiotem 

hackathonu.  

• Zgodnie z sugestią Anny Kurcab postanowiono określić ramy tematyczne 

YouthKrakHack 2022 do końca lutego 2022 oraz zaproponować listę mentorów do 

10.03.2022.  

 

Ad.3 Kanał Kraków Młody Duchem  

• Ustalono, że kanał ten jest dodatkowym sposobem komunikacji z młodzieżą w 

Krakowie, istotnym z punktu widzenia polityki do niej skierowanej o ile będzie 

odpowiadał on na potrzeby komunikacji młodych ludzi.  

• Przyszłość kanału powinna być wpisana bezpośrednio w działalność KDO ds. 

Młodzieży i w tym celu rok rocznie kanałem powinna opiekować się jedna z organizacji 

działających w KDO  

• Wybór osoby odpowiedzialnej za prowadzenie kanału będzie się odbywał wraz z 

wyborami do Zarządu KDO.   

Ad.4 Spotkanie integracyjno-informacyjne  

• Organizację spotkania integracyjno – informacyjnego od Zbigniewa Janczukiewicza 

przejęła Anna Mirzyńska  

• Spotkanie planowane jest na koniec marca 2022.  

Ad.5 Tematy proponowane  

• Zbigniew Janczukiewicz zaprosił obecnych na konferencję “How can municipalities be 

more youth friendly?”, która odbędzie się dnia 09.03.2022 

• Anna Mirzyńska przekazała informacje o kontynuowaniu współpracy przedstawicieli 

KDO ds. Młodzieży w projekcie “SKUTECZNY DIALOG – Dajemy Ciałom Głos” 

 

Ad. 6 Podsumowanie spotkania i przekazanie zaproszenia na kolejne 10.03.2022 w godz. 

15:00 – 16:00  

 

 

Sporządził: Martyna Olech 

Zatwierdziła: Anna Mirzyńska  
 

 


